



聖公會中學(澳門)
Macau Anglican College

IMPORTANT INFORMATION FOR PROSPECTIVE K1 PARENTS 2022/2023
2022/2023 學年報考幼兒初班 K1 家長重要資訊

The College Vision is to inspire a new generation of learners.

本校的願景是激勵新一代的學習者。

We do this through upholding our three core values – a multicultural outlook, maximising potential, and being all-inclusive:

通過堅持我們的三大核心價值來實現這個目標 - 多元文化觀，發揮最大潛力和包容：

Macau Anglican College is a private multi-cultural, twenty years old, Anglican school in the Macau Government net of schools. The College charges fees in K1 and K2 and from F1 to F6.

聖公會中學(澳門)是一所擁有 20 年歷史、多元文化的私立學校並已納入澳門政府校網。學校會對幼兒初班 K1、幼兒中班 K2 以及初中一年級 F1 至高中三年級 F6 收取學費。

There is a strong emphasis on close cooperation between child, teacher and parent.

本校十分重視家長、教師及學生三方的互相合作。

The kindergarten curriculum focuses on English, Mathematics and Chinese and integrated topics with a strong emphasis on child centered learning and language development.

幼稚園的課程內容主要為英語、數學、中文及一些著重以兒童學習為中心和語言發展的綜合課題。

Class sizes are 26 in kindergarten with a teacher and assistant teacher 26:2.

幼稚園班級比例為 26:2(每班：1 位教師及 1 位助教)。

The College facilities include multipurpose hall, three music rooms, three science laboratories, three ICT rooms, two libraries, R/C floor and rooftop playgrounds.

學校設備完善，包括一個設有舞台的多功能禮堂、三間音樂室、三間科學實驗室三間電腦室、兩間圖書館、地面和天台操場。

The College offers a very broad co-curricular programme run by a CCA coordinator.

學校提供多種課餘活動供學生參加，有關活動由餘暇活動人員安排及管理。





聖公會中學(澳門) Macau Anglican College

Students from Macau Anglican College have excelled in many different ways over the last nineteen years including high academic achievements in languages, music, drama, sports, science, math, ICT projects and social care work.

聖公會中學(澳門)的學生 19 年來在不同領域中取得了出色的學術成績，包括語言、音樂、戲劇、體育、科學、數學、電腦和社會服務。

Students can learn at least three languages and study for internationally prestigious examinations in our secondary section.

學生可以學習至少三種語言，並於中學時參加各種國際的考試。

Staff are recruited from all over the world.

本校教師來自世界各地。

Teachers are encouraged to extend their own and their students' education beyond the classrooms.

學校鼓勵老師把對自己及學生的教育延伸到課外。

